
A 8CISZ Csongrád megyei küldöttértekezlete 
{Folytatás az 1. oldalról.) 
vállal tak a szövőüzem felett, 
lendületes a brigádmozga-
Icm. De olyan nagy távlatú 
terveik is vannak, mint az ú j 
munkamódszerek kikísérlete-
zését és bevezetését célzó 
úgynevezett minta művezető 
osztály létrehozása. Elmondta 
a textilesek küldötte, hogy a 
KISZ-isták és a vezetők közt 
gyümölcsöző kapcsolat van 
kialakulóban, s ennek építé-
sét. mélyítését tanácsolta va-
lamennyi üzemi i f júsági 
szervezetnek. 

ö javasolta azt is. h o © az 
értekezlet intézzen táviratot 
az amerikai, a görög és az 
izraeli nagykövetséghez, fe-
jezze ki tiltakozását az USA 
szennyes vietnami háborúja, 
a közel-keleti válságot ki-
robbantó izraeli agresszív 
politika, valamint a görögor-
szági fasiszta puccs ellen. A 
javaslatot, ma jd a táv i ra t 
szövegét a küldöttgyűlés egy-
hangúlag elfogadta, kifejezve 

A megye i kü ldö t t é r t ekez le t rész tvevőinek e g y c sopor t j a 

KISZ-szervezet nevelő mun- elmondotta, h o © egészséges 
együttérzését a szabadságu- kája is. Fontos teendő, h o © légkör uralkodik az egyete-

az alapszervezeti vezetők, meken, de számos káros ten-
káderek nevelésére, felkészí- denciával is szembe kell 
térére a jövőben n a © o b b nézni. Az ant imarxis ta néze-
gondot fordítsanak. tekkel bátrabban, nyíltabban 

Délben a küldöttek a j á n - keli fölvenni a harcot, s eb-
dékújságot vehettek a ke- ben is nagy feladatok várnak 

kér t és jogaikért küzdő né-
pekkel. 

Kür t je i harsant , dobok 
pergése hallatszott; a ma-
kói Bartók Béla Általános 
I skola úttörői voltak a kis 
zenészek, ma jd a szegedi Ró- z ü k b e - Valamennyien meg- az alapszervezetekre. 
zsa Ferenc sugárúti iskola 
kamarakórusának éneke kö-
szöntötte a küldöttértekezlet 
résztvevőit. Míg társai piros 

kapták az Ifjúsági Figyelő 
fénymásolással készült r a j -
zos különkiadásának első 
számát; később a hozzászó-

A vitában felszólalt még a 
csongrádi Bajomi György, a 

hódmezővásárhelyi Farkas 
Rozália, a székkutasi Vass 
József, a makói Alföldi An-
na, a n a © é r i Árpádhalmi 
Ágnes, a szentesi Borsi An-
na, a csanádpalotai Kruzs-
liez Lászlóné, a csongrádi 
Asztalos Gábor, a földeáki 
Gilinger Margit és a hód-
mezővásárhelyi Szabó Erzsé-
bet is. 

Rózsa István elvtárs felszólalása 
Rózsa István, az MSZMP Ezután arról szólt Rózsa 

Csongrád megyei bizottsága- István elvtárs, hogy a KISZ-
nak t i tkára a megyei pá r t - nek önállóbb, hatékonyabb 
bizottság üdvözletét és jókí- munkastílust kell kialakíta-

szegfűket nvűj to t tak át, Kiss ^ sokbó l i d é z ö második kia-
Magdi, a Béke utcai iskola d a s i s megjelent. 
ne©edikese csengő hangon A K I S Z Kozponti Bízott-
fejezte ki az úttörők jókí- s á g a nevében köszöntötte az 
vánságait . ertekezletet dr. Gombár Jó-

zsef. Mint mondotta, a Köz-
A képzett mezőgazdasági p o n t j Bizottság úgy értékeli vánságait tolmácsolta a kül- nia. Lelkesen, lendületesen, 

szakemberek sorsával, ügyé- a z elmúlt évek tevékenysé- dottértekezletnek. Hangsú- de a realitásokkal számolva, 
vei való törődést hiányolta g é t ) h o g y 0 tagság valóra lyozta. hogy a párt tagjai és a gátló tényezőkre tettekkel 
ezután a baksi Ú j Élet Tsz váltotta a VI. kongresszus vezetői mindvégig nagy fi- reagálva kell tevékenykedni a 
egronómus KISZ-t i tkára, jontos célkitűzéseit. Most fe- gyelemmel kisérték az ifjú- megye KISZ-istáinak. A párt 
Tóth Ferenc. Nem egy fiatal- lelősen és nemes tettvággyal kommunisták kongresszusi tetteket vár, számít azokra a 
nak szegte már kedvét, mon- készülnek a fiatalok a VII. 
dotta, hogy nem adtak neki kongresszusra. Ezt tanúsi-
a lka lmat képessége bizonyí- tották a korábbi alapszerve-

készülődését, s az egyes fó- fiatalokra, akik jól dolgozó-
rumokon elmondták értéke- alkotó i f j ú csapatot képez-
lésüket, javaslatukat a tenni- nek a KISZ soraiban, s mun-

a küldöttértekezlet mindkét 
beszámolót és az összefogla-
lást elfogadta. 

A megyei bizottság tagjai 
A kongresszusi küldöttek 

tására, kibontakoztatására. z e b taggyűlések s a küldött- valókkal kapcsolatban. A kájukkal a IX. kongresszus 
Farkas Elemér, az Alföldi értekezletek is. Csongrád KTSZ mind eredményeseb- határozatainak megvalósítá-
Kőolajfúrás i Üzem mérnöke megye f ia ta l ja inak legfelsőbb oen közvetíti a párt politiltá- sára, az új gazdaságirányítá-
arról tá jékozta t ta a kül- fó ruma is betöltötte hivatá- iát a z i f júság felé, ugyanak- si rendszer eredményes elö-
dötteket, milyen nehézsé- sát; összegezte az elért ered- kor a pár tnak is tolmácsolja készítésére törekszenek. 
geket okoz náluk a munka- ményeket és fölvetette a a z o k a t a véleményeket, gon- Szögi Béla a KISZ Csöng-

2 " V 1 S S t é S e i k S t S v r a « t « - d megyei bizottságénak 
sag. ErofesMseik, hogy a ® A h h o z > h o g y a v n sagot foglalkoztattak. A ti tkára összegezte az elhang-
fialalokat bevonjak a moz- k o n g r e s s z u s betöltse a pár t KISZ-szervezetek hasznosan zottakat, s a javaslatokat az 
galmx munkaba, mar hoztak meghatározta szerepét, ép- tevékenykedtek az elmúlt új jáválasztott KISZ-bizottság 
eredményeket is. Több szo- pen az itt és mas forumokon „_ • • i r, . . 
cialista br igádjuk példamu- elhangzott állásfoglalások l d o s z a k b a n - 9 2 igényeket f igyelmébe ajánlot tá . Ezután 
ciansta di igaajuK pe iaamu s z o l g á l t a t j a k a z alapot. azonban tovább kell növelni; 
T A F f r ó s s é g g é formálódott , L á s z l ó _ A JAT E különösen vonatkozik ez az 
védnökség-vallalassal is se- KISZ-bizottságának t i tkára alapszervezeti munkára , 
gitik a teremlést. 

Tesenyi Sándor KlSZ-tit-
kárhelyettes, a Szegedi Or-
vostudományi Egyetem kül-
dötteként méltat ta az i f júsá-
gi szövetség tízéves fej lődé-
sei, azokat az eredményeket, 
amelyeket nem lehet elvitat-
ni a nagyranőtt i f júságunk 
legjobbjai t csoportosító szer-
vezettől. N a © o n meg kell 
küzdeni az eredmények fo-
kozásáért — vélekedett — 
épp ezért kell nagyobb köve-
telményeket támasztani a 
maguk sajátos körülményei 
közt, ezen, a KISZ szerepé-
nek, tekintélyének növelésén 
munkálkodnak az orvose©e-
temiek is. A fiatalok hazafi-
as nevelését az MHS sokirá-
nyú tevékenységét elemezte 
Jánoska Gergely alezredes, 
az MHS megyei elnöke. Mint 
mondotta, | sok fiatal vett és 
vesz részt technikai előkép-
zésben, amely tudományos 
felkészülést jelent a katonai 
évekre, a haza védelmében. 
A KISZ és az MHS nevelő 
m u n k á j a találkozik a haza-
fias nevelésben. Hasznos len-
ne ezt a fiatal tartalékos 
tisztek kiváló katonák bevo-
násával jobban elmélyíteni. 

Hasonlóan a többi hozzá-
szólóhoz Orgovány Zoltán, a 
Tanárképző Főiskola pár t -
t i tkára is egyetértett a be-
számolóban elhangzottakkal. 
Mint mondotta, a főiskolán 
olyan fiatalok tanulnak, 
akiknek jövendő hivatásukra 
már elhivatottan kell készül-
ni. Ennek szolgálatában áll a 

Ezt követően a jelölő bi-
zottság előterjesztette javas-
latát a me©álasz t andó 55 
KISZ-bizottsági és 9 reví-
ziós bizottsági tag szemé-
lyére, valamint a r ra a 37 
küldöttre, aki Csongrád me-
gye i f júságát képviseli ma jd 
a KISZ VII. kongresszusán. 
Az értekezlet a jelöléseket 
elfogadta, ma jd a küldöttek 
szavazófülkékben, titkos sza-
vazással választották meg 
a jelölteket. A szavazatok 
összeszámlálása és az ered-
mény kihirdetése után ösz-
szeült az új jáválasztot t me-
gyei KISZ-bizottság. Dr. 
Gombár Jóasef előterjeszté-
sére megválasztották a bi-
zottság két t i tkárát, illetve a 
11 tagú végrehaj tó bizottsá-
got. A KISZ-bizottság első 
t i tkára ismét Szögi Béla. ti t-
kára dr. Konez János lett. 
A revíziós bizottság első 
ülésén megválasztotta a re-
víziós bizottság elnökét dr. 
Soltész Éva személyében. 

A KISZ CSONGRÁD 
MEGYEI 

BIZOTTSÁGA 
Annus János, Aranyko-

vács Jánosné. Acs Irén, 
Árpádhalmi Ágnes, Bajomi 
Győr©, Bódi Mihály, Bo-

dó Károly, Bokor János, 
Borda Mária, Csorba Gé-
záné, Dióst Margit, Égető 
Emese, Farkas Ferenc, Far-
kas Elemér, Fazekas Lász-
ló, Fehér Kálmán, dr. Föl-
di Gábor, Galgóczi Rozália, 
Görbe Mihály, Harcsás Etel-
ka, Hevér László, Horváth 
Gyula, Jánoska Gergely, Joó 
Ferenc, Kertész Mária, Kis-
pál Antal, Kiss Lajos, dr. 
Koncz János (titkár), Korom 
Pál, Kruzslicz Lászlóné, 
László Katalin,, Markovits 
Katalin, Mészáros Jul ianna, 
Nagy Éva, Nóvák István, 
Palotai Jenőné, Pataki Ilo-
na, Perleczki Júlia, Prjeva-
ra Győr©, Sebestyén Vera, 
Sípos Jánosné, Szabó B. 
Imre, Szabó Erzsébet, Sza-
bó Mária, Szeri Antal, Sze-
tei József, Szögi Béla (első 
titkár), Szűcs Mihály, Tóth 
Ágnes. dr. Tóth Imre. Tóth 
Ferenc, Varga Ferenc, Var-
ga Gyula, Vass József, 
Vincze János. 

A REVÍZIÓS 
BIZOTTSÁG 

Bagaméri László, Bérezi 
Sándor, Csáki Lídia, Hor-
váth Sándorné, dr. Kékes 
Szabó Andrásné, Koncz Gé-
záné, Máté Lászlóné, Sánta 

Mihály, dr. Soltész Éva, a 
revíziós bizottság elnöke. 

A MEGYEI 
VÉGREHAJTÓ BIZOTTSÁG 

Égető Emese, dr. Földi 
Gábor, Joó Ferenc, Kiss 
Lajos, dr. Koncz János, 
Kruzslicz Lászlóné, Mar-
kovits Katalin, Palotai Je-
nőné, Sípos Jánosné, Szögi 
Béla, Tóth Ferenc. 

A KONGRESSZUSI 
KÜLDÖTTEK 

Antal Mihály, Bajomi 
György, Bakos Ildikó, Bíró 
Lajos, dr. Erdős Sándor, 
Farkas Elemér, dr. Földi 
Gábor, dr. Gombár József, 
Gulyás András, Hegedűs 
János, Hevér László, Isz-
majlovszki István, Kelemen 
Antalné, Kiss János, Kiss 
Lajos, Kispál Antal, Ko-
vács Aranka, Kruzslicz 
Lászlóné, Lajtos Erzsébet, 
Losoncz Ilona, Markovits 
Katalin, Mészáros Júlia, 
Nagy Éva, Nóvák Éva, Pa-
lotai Jenőné, Nyemecz Er-
zsébet,, Prjevara Györ©, Se-
bestyén Vera, Simon Sán-
dor, Sípos Jánosné, Szabá-
csi László. Szabó Erzsébet, 
Szeri Antal, Szetei József, 
Szögi Béla, Török Sándor-
né, Vass József. 

Több vendégre számiunk 
az idegenlorgalom évében 

Idegenforgalmi tanácskozás 
a Szeged városi pártbizottságon 

Szegeden már most sem csupán egy hónap az ide-
genforgalmi szezon, de kétségtelen, hogy az ünnepi he-
tek idején teszik leginkább próbára a vendégek tízez-
rei a felkészültséget. Ezért, mint az utóbbi években 
rendszeresen, most is tanácskozásra hívta össze a Sze-
ged városi pártbizottság az idegenforgalmi, kereskedel-
mi, vendéglátó és szolgáltató vállalatok vezetőit, szak-
embereit : a felkészülés „f inisének" megbeszélésére. 

A tegnap megtartot t ta-
nácskozáson Balog István, a 
városi pártbizottság osztály-
vezetője ismertet te az idei 
követelményeket, feladatokat. 
Az idegenforgalmi évben 
íöbb utasra, vendégre kell 
számítanunk, s egyúttal az 
utazási szezon is hosszabb 
lesz. Ü © e l n ü n k kell arra, 
hogv az ellátás gondos, ki-
fogástalan legyen, méltó a 
jóhírű magyar vendégszere-
tethez, de semmi okunk 
sincs a r ra . h o © különös, 
jogtalan előnyöket ad junk 
külföldieknek. 

A vendégfogadás zavarta-
lan lebonyolításáért egész 
Szeged lakossága felelősséget 
érez. Mint házigazdák és 
állampolgárok, természete-
sen akkor teszünk eleget kö-
telességünknek, ha a leg-
jobb ellátást, elhelyezést 
nyú j t juk vendégeinknek és 
hozzásegítjük őket ahhoz, 
hogy minél több ismeretet 
szerezzenek szocialista ha-
zánkról, városunkról. El-
mondta az előadó azt is: 
a jövőben nagyobb ütem-
ben kell ma jd fejleszteni a 

endéglátó hálózatot, a szál-
idaépítést, szükséges nö-
elni a kiszolgálás kul túrá-
át. De egyúttal azt is be-

jelentette: az idegenforgal-
mi évben több újdonság 
elkészül Szegeden, s remél-
hetően már az ünnepi hetek 
idején is vendégeket fogad 
a Károlyi utcai ú j bisztró, 
a fe lúj í tot t MEGA-ét terem 
és a Jégkunyhó, az ú j Ala-
bárdos-ét terem; több lesz a 
kerthelyiség, az alkalmi ven-
déglátó pavilon. 

Új szolgáltatásokat sürge-
tett, gondosabb várostakari-
tást, nagyobb áru- és aján-
dékválasztékot. S végül fel-
hívta a figyelmet: az ide-
genforgalom fontos politikai 
és népgazdasági ügy, Szege-
den is mindinkább ehhez 
méltón kell kezelni. 

A tanácskozáson a felszó-
lalók ugyanebben a szel-
lemben vetettek fel gondo-
latokat, javaslatokat. Csak-
mag György, a Csongrád me-
gyei pártbizottság osztályve-
zetője első helyen emlegette 
a megyei erők, eszközök 
koncentrálásának szükséges-

ségét, az idegenforgalom er-
dekében vállalt megyei cs 
városi összefogást. Az együtt-
működés a lehetőségek ki-
használását is fokozná. Dr. 
Nagy GyuLa. az Országos 
Idegenforgalmi Hivatal osz-
tályvezetője arról beszélt, 
hogy Szeged idegenforgalmi 
vonzásában egész évre szó-
ló vendéghívogató a kitűnő 
vendéglátás, ezt érdemes 
megfelelően fejleszteni. A 
szabadtéri játékok előkészü-
leteiről adott tájékoztatást 
dr. Tari János, a játékok 
igazgatója. Eddig 55 ezer 
jegy kelt el elővételben, s 
több előadásra már biztos a 
„telt ház". Nagyobb az elő-
zetes érdeklődés, mint 1959-
ben, a felúj í tás első évé-
ben volt. Tizennégy külön-
vonatot és 65 különautó-
buszt ta r t már is nyilván a 
szegedi IBUSZ. 14 700 utas-
sal — tájékozódtunk Rúzsa-
it Páltól, az iroda vezető-
jétől. Kellemes híreket mon-
dott el Szabó József. a 
Csongrád megyei Vendéglá-
tó Vállalat igazgatója és 
Bárdos Miklós, a Fürdők és 
Hőforrás Vállalat igazgató-
ja: szorgalmasan tanul ják az 
idegen nyelveket a felszol-
gálók, készülnek a nyári sö-
röző, kávézó, falatozó he-
lyek, s az idén megjelenik a 
Tiszán a fürdővállalat egyik 
új konstrukciója, az úszó 
kemping is. Ha beválik, jö-
vőre már tucatnyit készíte-
nek belőle. Deák Ferenc, a 
Csongrád megyei tanács ke-
reskedelmi osztályának ve-
zetője az áruellátásról be-
szélt, m a j d végül a tanács-
kozáson elnöklő dr. Csikós 
Ferenc, a Szeged városi t a -
nács vb t i tkára ismertette az 
Idegenforgalmi Hivatal múl t 
évi közvéleménykutató ívein 
érkezett vélemények közül 
a legtipikusabbakat. 

A tegnapi megbeszélés 
nem kezdete és nem vége 
volt az idegenforgalmi mun-
kának — inkább munka köz-
beni számvetés. Sok még a 
tennivaló és nagyon sokat 
segíthet Szeged lakossága — 
ez volt Balog István zársza-
vának summája . Csak most 
már valamivel gyorsítani 
kell a felkészülés tempóját! 

Katonai küldöttségünk 
koreai fepverüarátalnknál 

Czinege Lajos több magyar kitüntetést 
adott át 

Katonai küldöttségünk Czi-
nege Lajos vezérezredes, 
honvédelmi miniszter vezeté-
sével, Odzin hadseregtábor-
nok, a Koreai Munkapár t PB 
póttagja, politikai főcsoport-
főnök, Kim Dzson The al-
t á b o r n a © vezérkari főnök-
helyettes, továbbá Kádas 
István, hazánk phenjani 
na©követ.e társaságában Cso 
Min Csol a t t áborna©, ma-
gasabb e©ségparancsnok 
meghívására ©a log tú rá t tett 
a Gyémánt he©ségnek a hősi 
harcok emlékét őrző részein. 

A Gyémánt he©séggel való 
ismerkedés és Cso Min Csol 
a l t á b o r n a © búcsúebéde 
után szerda délután érkezett 
meg katonai küldöttségünk 
Kim Jang Csun altábornagy, 
magasabb e©ségparancsnok 
e © i k partvédelmi t ü z é r a l e © . 
ségéhez. Koreai f e © v e r b a r á -
taink kiváló lel készültségről 
tanúskodó rövid harcké-
szültségi ©akor la to t muta t -
tak be, m a j d a küldöttség 
tagjai megtekintet ték az al-
egység objektumait . A láto-
gatás végén Czinege I .ajos 
á tvet te az alegység parancs-
nokától az Emlékzászlót, a 
magasabb e©ség parancsno-
ka pedig a Vörös Század 
megtisztelő jelvényt nyúj tot-
ta át a küldöttség tagjainak. 

A honvédelmi miniszter és a 
delegáció nevében Imre Gá-
bor vezérőrnagy köszöntötte 
az a le©ség parancsnokait és 
harcosait, m a j d Czinege La-
jos több tisztet ki tüntetet t 
a Haza Szolgálatáért Érdem-
érem különböző fokozataival, 
s á tadta a legjobb harcosok-
nak a Magyar Néphadsereg 
Kiváló Ka toná ja jelvényt. 
Az alegység ezenkívül em-
lékzászlót és a j á n d é k t á r © a -
kat kapott , a forró hangulatú 
fegyverbaráti találkozó után 
küldöttségünk folytat ta út-
já t és megérkezett Vonszan-
ba. 

Csütörtökön katonai kü l -
döttségünk a KNDK hadi-
f lo t tá jának e © i k e©ségéhez 
látogatott el. I t t a szívélyes 
fogadtatásért Kardos János 
vezérőrnagy mondott köszö-
netet a ha jó parancsnokainak 
és matrózainak, majd az egy-
ség húsz tengerészének a 
honvédelmi miniszter nevé-
ben átadta a M a © a r Nép-
hadsereg Kiváló Ka tona ja 
jelvényt. 

A tengeren töltött órák 
után Vonszannal ismerkedet t 
a küldöttség, a város lakói 
lelkesen köszöntötték katonai 
küldöttségünk tagjait. Csü-
törtökön az esti órákban 
küldöttségünk elutazott a 
tengerparti városból. (MTI) 
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